

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 19825SD0284R0M 统一社会信用代码: 91440300758649954X

兹证明:

深圳安特医疗股份有限公司

职业健康安全管理体系符合: GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

证书覆盖范围:资质范围内二类、三类医疗器械的设计、生产及销售

注册地址:深圳市坪山新区金辉路 18号 经营地址:深圳市坪山新区金辉路 18号

多场所审核地址:广东省东莞市松山湖园区花莲街3号3栋

多场所审核名称: 生产地址

首次发证日期: 2025年04月07日本次发证日期: 2025年04月07日 证书有效日期: 2028年04月06日





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C178-M





本证书在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格后,方可保持证书有效性 证书有效性可通过新纪源网站www.xjyrz.com查询或国家认监委网站www.cnca.gov.cn查询,也可通过扫描二维码查询



北京新纪源认证有限公司

地址:北京市朝阳区南湖东园122楼7层北区805(邮编100102)



CERTIFICATE OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No.: 19825SD0284R0M

Unified Social Credit Code:91440300758649954X

We hereby certify that the organization:

Shenzhen Antmed Co., Ltd.

Is in conformity with occupational health and safety Management System Standard:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

The certificate is valid to the following product(s)/service:

The design, production and sales of Class II and Class III medical devices within the scope of qualifications

Registration Address: 18 Jinhui Ave, Pingshan New District, Shenzhen Business Address: 18 Jinhui Ave, Pingshan New District, Shenzhen

Multiple Location Address: Building 3, No. 3 Hualien Street, Songshan Lake Park,

Dongguan City, Guangdong Province

Multiple Location Name: Production address

Date of Initial Issuance:

Apr 07, 2025

Date of This Issuance:

Apr 07, 2025

Date of Expiration:

Apr 06, 2028





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C178-M



The certificate is valid within the period of validity of various state administrative licensing and qualification licensing To maintain the validity of the certificate,the certified organization must accept and pass the regular surveillance audit To check the validity of certificate,please visist our website at www.xjyrz.com or login to CNCA website at www.cnca.gov.cn,or scan QR code



Beijing Xinjiyuan Certification Co.,Ltd.

Address:Room 805, North Area, 7/F, Building 122, Nanhu Dongyuan,

Chaoyang District, Beijing China (Post Code:100102)